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Eladó Téglalakás, 52 m2, Marcali
22 500 000 Ft ( ~56 198 € )

Marcaliban eladó egy földszinti lakás a város központhoz közel!

Adatlap sorszáma: #696900378

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Felújított

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1965

Felújítás éve: 2022

Kilátás: Udvari

Tájolás: Kelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Kábeltévé

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom ezt a hangulatos, két szobás lakást, amely a városközpont

közelségében vár rád! A lakás két szobája egymásból nyílik, így ideális választás

lehet családoknak vagy fiatal pároknak. A tágas konyha természetes fényben

úszik és a kialakításnak köszönhetően az étkező is helyet kapott benne. A spájz

pedig extra tárolási lehetőséget kínál, hogy minden rendezett maradhasson. A

fürdőszobában egy kényelmes zuhanyzó található, és ez a helyiség is fűtött. A

praktikum jegyében a mellékhelyiség külön, a bejárat mellett kapott helyet. A

lakás tégla építésű, hőszigetelt ablakokkal rendelkezik, így a téli hónapokban is

meleg otthont biztosít. A fűtést konvektorok biztosítják, amelyek megbízhatóan

és gazdaságosan működnek. A lakáshoz tartozik egy tároló, illetve egy telken

belüli nem fedett parkoló is. A lakás tehermentes, 1/1 tulajdon, bútorok nélkül

kerül átadásra.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete diese gemütliche Zwei-Zimmer-Wohnung zum Verkauf an, die in der

Nähe des Stadtzentrums auf Sie wartet! Die beiden Zimmer der Wohnung öffnen

sich zueinander, was sie zu einer idealen Wahl für Familien oder junge Paare

macht. Die geräumige Küche ist lichtdurchflutet und bietet dank ihrer Gestaltung

auch Platz für einen Essbereich. Die Speisekammer bietet zusätzlichen

Stauraum, um alles ordentlich aufzubewahren. Das Badezimmer verfügt über

eine komfortable Dusche und ist ebenfalls beheizt. Praktischerweise befindet

sich der Hauswirtschaftsraum separat, direkt neben dem Eingang. Die Wohnung

ist in Ziegelbauweise errichtet und verfügt über isolierte Fenster, die auch in den

Wintermonaten für ein warmes Zuhause sorgen. Geheizt wird mit Konvektoren,

die zuverlässig und sparsam arbeiten. Zur Wohnung gehören außerdem ein

Abstellraum und ein nicht überdachter Stellplatz auf dem Grundstück. Die

Wohnung wird unbelastet, 1/1 Eigentum, ohne Möbel übergeben.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie an für weitere Informationen und

um einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten,

zögern Sie nicht, die Home Manager Agenten zu kontaktieren! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, in jeder Region des Landes! Sollten Sie ein

günstiges Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie

am besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale this cozy two bedroom apartment, which is waiting for you near

the city center! The two rooms of the apartment open onto each other, making it

an ideal choice for families or young couples. The spacious kitchen is bathed in

natural light and thanks to the design, there is also space for a dining area. The

pantry offers extra storage space to keep everything tidy. The bathroom has a

comfortable shower and is also heated. For practicality, the utility room is

separate, next to the entrance. The apartment is of brick construction and has

insulated windows to provide a warm home even in the winter months. Heating

is provided by convectors which work reliably and economically. The apartment

also has a storage room and an uncovered parking space on the plot. The

apartment is delivered unencumbered, 1/1 ownership, without furniture.

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, in any area of the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation!

Have a wonderful and productive day!


